
Akselikuntien yhteinen vammaisneuvosto   MUISTIO 

 
Paikka:  Askaisten holvi, Askaistentie 751, Masku 
Aika: 20.5.2023 klo 16.00–16.50 
 
Paikalla: Sanna Koivusalo, puheenjohtaja  

Mika Välimaa 
Olli Suominen, paikalla 16:15 alkaen  
Erika Mäkeläinen, paikalla 16:30 alkaen 
Johanna Hiltunen  
Hanna Vänni 
Seppo Hannula 

Poissa: Ilkka Pilpola 

 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 16.10. 
 

2. Kokouksen paikallaolijat 
Todettiin läsnäolijat. 
 

3. Toimintakertomus 
valmistaminen ja hyväksyminen. Toimintakertomus jaetaan kuntiin muistion liitteenä 
ja kuntien hyvinvointiviranhaltijoille. 
 

4. Maskun kunnanhallitukselle on esitetty uudelleen käsittely-pyyntö vammais-
neuvoston puheenjohtajan varajäsenen nimeämisestä  
Maskun kh on valinnut Mika Välimaan Koivusalon varajäseneksi 1.6.2023 aloitta-
vaan uuteen vammaisneuvostoon. Välimaa on toiminut aiemmin kynnys ry:n ni-
meämänä vammaisneuvostossa ja hänen olisi hyvä jatkaa yhä tässä roolissa. Vam-
maisneuvoston toiminnassa olisi jatkuvuutta, kun osa neuvoston jäsenistä säilyisi 
samana. Jos Välimaa on Koivusalon varajäsen ei hänellä ole varsinaista roolia 
vammaisneuvoston toiminnassa. Toivottavaa olisi myös että KH:n nimeämä vara-
edustaja toisi informaatiota kunnan ajankohtaisista asioista ja lisäisi vammaisneu-
voston tietämystä puolueiden ja lautakuntien ajamista asioista.  

 
5. Vammaisneuvosto oli saanut kutsun Maskun valtuuston seminaariin 6.5.2023 

Ei osallistujia vammaisneuvostosta 
 

6. Mynämäen ja Nousiaisen yhteisen vammaisneuvoston tulevaisuus -tilanne-
päivitys 
Nousiainen oli nimennyt uuteen aloittavaan vammaisneuvostoon kaksi jäsentä vara-
jäsenineen ja Mynämäki kolme jäsentä varajäsenineen. Mynämäeltä tulee uuden 
1.6.2023 aloittavan vammaisneuvoston puheenjohtaja. Mynämäen kunta on pyytä-
nyt myös vammaisjärjestöjen edustajia mukaan vammaisneuvoston toimintaan. Ko-
kouksessamme oltiin tyytyväisiä vammaisjärjestöjen nimeämispyynnöistä ja toivot-
tiin myös Nousiaisten kunnan pyytävän nimeämispyyntöjä järjestöistä. 



 
7. Muut asiat 

 
Keskusteltiin tulevista kuntien HYTE-neuvotteluista. Kaikissa kunnissa oltiin oltu yh-
teydessä vammaisneuvostoon ja osallistettu vaikuttajatoimielimiä. Yritetään nostaa 
vammaisten asioita esiin neuvotteluihin. 
 
Keskusteltiin Akselikuntien vammaisneuvoston menneestä toimikaudesta, tulevai-
suuden haasteista ja toivottiin yhteistyön jatkumoa uusien neuvostojen välillä. 
 
 
 
 

 


